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به نظر می رسد روبرتو پیاتزا تصمیم مهم خود 
درباره تیم ملی والیبال ایران را به تعویق انداخته 

است.
به گزارش »ورزش سه«، والیبال دوستان ایرانی 
رقابت های  جدید  فصل  آغاز  منتظر  بی صبرانه 
ملی هستند تا ببینند تیم ملی والیبال ایران تحت 
هدایت سرمربی جدید و نام آشنای خود، روبرتو 
پیاتزا، چه عملکردی از خود نشان خواهد داد. 
والیبال ایران در دو سال گذشته روزهای سختی 
را پشت سر گذاشته و نتایج ناامیدکننده ای ثبت 
کرده است، اما حالا امیدها به حضور این سرمربی 
گره خورده تا تیم ملی دوباره به جمع  ایتالیایی 
مهم ترین  از  یکی  بازگردد.  جهان  برترین های 

پیاتزا،  دوران  در  ایران  ملی  تیم  درباره  ابهامات 
دعوت شده  بازیکنان  فهرست  اولین  به  مربوط 
که قرار  گفته می شد  به اردو است. پیش از این 
است این لیست پس از مرحله یک چهارم نهایی 
لیگ برتر والیبال ایران اعلام شود، اما جدیدترین 
کی از آن است که این اتفاق با تأخیر  گزارش ها حا
همراه خواهد شد. پیاتزا ترجیح داده است که با 
مشورت دقیق تر و بررسی عملکرد بازیکنان تا پایان 
کند.  لیگ برتر، فهرست اولیه تیم ملی را نهایی 
پیش از شایعات حکایت از آن داشت که لیست 
تیم ملی والیبال بعد از مرحله یک چهارم نهایی 
اعلام خواهد شد اما به نظر می رسد که این اتفاق 
به تعویق افتاده است. سرمربی ایتالیایی تیم ملی 

تیم  هدایت  حاضر  حال  نو در  میلا
را نیز بر عهده دارد و با این تیم در مرحله 
ایتالیا حضور  نهایی سری آ  یک چهارم 
به طور  او هنوز  به همین دلیل،  دارد. 
رسمی کار خود را در ایران آغاز نکرده و 
تنها از راه دور عملکرد بازیکنان لیگ 
اتمام  با  است.  گرفته  نظر  زیر  را  برتر 
رقابت های باشگاهی در ایتالیا، پیاتزا 
به ایران خواهد آمد تا تمرینات تیم 
ملی را شخصاً زیر نظر بگیرد و برنامه 
آماده سازی را برای رقابت های مهم 
پیش  رو تدوین کند. تیم ملی والیبال 

ایران در سال ۲۰۲۵ دو رویداد بزرگ، یعنی 
لیگ ملت ها و مسابقات قهرمانی جهان 
را در پیش دارد و همه نگاه ها به عملکرد 
گردان پیاتزا در این رقابت ها دوخته  شا
ایران  والیبال  هواداران  است.  شده 
که این مربی باتجربه بتواند  امیدوارند 

کند و با انتخاب  تیم را از بحران خارج 
در  قبولی  قابل  نتایج  قدرتمند،  ترکیبی 

سطح جهانی کسب کند. حالا باید منتظر 
ماند و دید که اولین فهرست پیاتزا چه زمانی 
منتشر خواهد شد و چه تغییراتی در ترکیب 

تیم ملی رقم خواهد خورد.

مربی تیم ملی فوتسال کشورمان معتقد است شرایطی که ملی پوشان ایران در تورنمنت چهارجانبه و دوستانه برزیل تجربه 
کردند، یک برگ برنده برای تیم ملی به شمار می رفت.شهاب الدین سفال منش درباره تیم ملی ایران در تورنمنت فوتسال برزیل، به 
خبرگزاری تسنیم گفت: مسابقات تورنمنت بسیار خوبی را پشت سر گذاشتیم و بازی با برزیل می تواند درس های بسیار زیادی برای 

ما داشته باشد. دو بازی با برزیل هدف ما از شرکت در تورنمنت بود و بهترین بهره را از آن بردیم.

آرشیو کاملی از بازیکنان برای دعوت به تیم ملی در اختیار داریم
وی با بیان اینکه دیدار با افغانستان و گرینلند به برنامه های 
کرد، اظهار داشت: جوانانی مانند سبزی،  کمک  تیم ملی 
تقوی، افضلی و غلامی به تیم ملی دعوت شدند که به خوبی 
خودشان را نشان دادند. در سه سال اخیر، تعداد بسیار زیادی 
از بازیکنان در تیم ملی بازی کرده اند که گام بسیار مهمی در 
راستای پشتوانه سازی برای تیم ملی فوتسال است و آرشیو 
کاملی از بازیکنان در اختیار داریم که می توان از آن استفاده 

کرد.

بازی دادن به جوانان یکی از دستاوردهای تورنمنت برزیل بود
مربی تیم ملی فوتسال ایران با اشاره به نگاه کادر فنی به 
بازیکنان جوان عنوان کرد: جسارتِ بازی دادن به جوانانی 
که توانایی خود را در یک لیگ سخت نشان دادند، یکی 
به  بود. رسیدن  برزیل  تورنمنت  بهترین دستاوردهای  از 
استراتژی بازی هم هدف بعدی ما بود. با درس گرفتن از جام 
جهانی و تحلیلی که کادر فنی از همه تورنمنت ها و نیازهای 
فوتسالِ به روز دنیا کسب کرد، تلاش کردیم تغییری در سبک 

بازی تیم ملی ایجاد کنیم.

کتیکی در تیم ملی هستیم در آستانه تغییر تا
سفال منش با بیان اینکه کادر فنی به هدفش در تغییر 
تغییر در  آستانه یک  کرد: در  بازی رسید، تصریح  سبک 
کتیکی خودمان هستیم. مدت هاست روی مدل  اهداف تا

دفاعی کار می کنیم و می خواهیم به ساختار کاملی در این 
سبک برسیم. در مسیر پیشرفت برای جام ملت های آسیا، 
فلسفه بازی خودمان را با نگرش جدیدی شکل می دهیم 
و به دنبال بازیکنانی هستیم که در این زمینه به ما کمک 

کنند.

شرایط تورنمنت برزیل یک برگ برنده برای ما بود
وی با اشاره به برنامه فشرده تورنمنت برزیل خاطرنشان 
گر پیش از سفر به این  کرد: سه تمرین در برزیل داشتیم. ا
کشور تمرینات بیشتری پشت سر می گذاشتیم، می توانستیم 
با هماهنگی بهتری در تورنمنت شرکت کنیم. بازی طی چهار 
گر یک  روز متوالی و دیدار با برزیل مقابل پنج هزار تماشا
نوآوری و برگ برنده برای ما بود. می خواهیم در همین مسیر 

پیش برویم.

سال 1404 یک سال فوتسالی است
مربی تیم ملی ایران در مورد برنامه های این تیم در سال 
آینده به تسنیم گفت: 14۰4 یک سال فوتسالی خواهد بود که 
مراحل مقدماتی و نهایی جام ملت های آسیا و نیز تعدادی 
فیفادی خواهیم داشت. احتمال برگزاری المپیک آسیایی و 
مسابقات کافا وجود دارد. بخشی از فیفادی ها پُر شده است 
و منتظر شروع لیگ هستیم تا جوانان آینده داری به فوتسال 
ایران معرفی شوند. کادر فنی همه جزئیات را زیر نظر دارد و با 

تصمیم شمسایی در این مسیر جلو می رویم. 

کادر فنی تا پایان امسال با فدراسیون فوتبال قرارداد دارد
سفال منش در ادامه یادآور شد: کادر فنی تیم ملی تا روز ۲9 
اسفند با فدراسیون فوتبال قرارداد دارد. شمسایی پس از آن 
برنامه ها و اهداف خودش را به فدراسیون ارائه می کند و درباره 
ادامه همکاری تصمیم می گیریم. از اصولی و تاج تشکر می کنم 
که در بحبوحه انتخابات فدراسیون، مقدمات حضور ایران در 
برزیل را فراهم کردند. این موارد لازمه رشد فوتسال است و باید 

ادامه داشته باشد.

سرمربی برزیل از جوانان ایران تمجید کرد و به سفر به ایران 
علاقه نشان داد

وی با بیان اینکه ایران در دو سال اخیر در دو تورنمنت برزیل 
حضور یافته، تصریح کرد: پس از چندین سال، اعتمادسازی 
خوبی در جنبه بین الملل از سوی فدراسیون فوتبال ایران 
برقرار شده است. فیلیپ )مسئول برگزاری تورنمنت برزیل( 
هم برای حضور در ایران ابراز تمایل کرد. سرمربی برزیل هم از 
جوانان ایران تمجید کرد. او دیدار فینال را یکی از سخت ترین 
بازی های اخیر تیمش دانست و برای سفر به ایران ابراز علاقه 

کرد.

اعتمادسازی در جنبه بین المللی بسیار مهم است
مربی تیم ملی فوتسال با اشاره به اهمیت توسعه روابط 
کرد: اعتمادسازی  کشورهای مختلف عنوان  با  فدراسیون 
در جنبه بین المللی از اهمیت زیادی برخوردار است و باعث 
کنیم. امیدواریم  می شود در تورنمنت های مختلف شرکت 
این اتفاقات بیشتر در فوتسال ایران بیفتد و جوانان فرصت 
بازی با تیم های بزرگ را داشته باشند. این موارد به موفقیت 
فوتسال کشور که در حال پوست اندازی است، کمک می کند و 

سبب می شود عناوین مختلفی به دست بیاوریم.

۲0۲۵ Freestyle طباطبایی در یک قدمی فینال شطرنج
 Freestyle Chess محمدامین طباطبایی با درخشش در رقابت های

Grand Slam ۲۰۲۵، به مرحله نیمه نهایی این تورنمنت معتبر صعود کرد.
محمدامین طباطبایی پس از شکست استاد بزرگ روسی الکساندر 
گریشوک، موفق شد دو سوپر استاد بزرگ آمریکایی، لئون آرونیان و لِنیر 
دومینگوئز را نیز از پیش رو بردارد. او در دیداری حساس برابر ویدیت 
گجراتی از هند قرار می گیرد.این رقابت ها در قالب شطرنج تصادفی 9۶۰ 
برگزار می شود و برندگان، سهمیه حضور در مسابقه اصلی پاریس را کسب 

خواهند کرد.

غایبان استقلال برای دیدار مقابل ذوب آهن مشخص شدند
نمی توانند  مصدومیت  دلیل  به  استقلال  فوتبال  تیم  بازیکن  سه 

تیم شان را در دیدار برابر ذوب آهن اصفهان همراهی کنند.
برای دیدار مقابل ذوب آهن اصفهان  استقلال  فوتبال  تیم  تمرین 
از ساعت 11 دیروز )جمعه( در کمپ مرحوم ناصر حجازی پیگیری شد. 
پرداخت.  اختصاصی  تمرینات  به  محمدی  مهرداد  تمرین،  این  در 
محمدحسین اسلامی و آرش رضاوند نیز به دلیل مصدومیت در تمرین 
شرکت نکردند. هر سه بازیکن به دیدار مقابل ذوب آهن نمی رسند. تیم 
کرد و سپس با پرواز  استقلال آخرین تمرین خود را امروز برگزار خواهد 

چارتر راهی اصفهان می شود.
دیدار ذوب آهن - استقلال در چارچوب هفته بیست وسوم لیگ برتر 

یکشنبه شب در ورزشگاه فولادشهر اصفهان برگزار خواهد شد.

صعود صادقی به رده بندی و حذف 4 کاراته کا 
در لیگ جهانی چین

کاراته در سال ۲۰۲۵ از صبح  دومین مرحله رقابت های لیگ جهانی 
دیروز )جمعه( در شهر هانگژو کشور چین آغاز شد و در روز نخست، هفت 
آنها حضور  که حاصل تلاش  تاتامی رفتند  کشورمان به روی  نماینده 
سعادتی در دیدار نهایی، راهیابی بهمن عسگری و فاطمه صادقی به 
دیدار رده بندی و حذف چهار نماینده کشورمان؛ مهسا افسانه در کاتای 
، معصومه محسنیان و علی مسکینی از دور  انفرادی بانوان، سارا بهمنیار

مسابقات بود. 

در پی مصاحبه های جنجالی
احضار 4 سپاهانی به کمیته انضباطی

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال از مربی و سه بازیکن تیم سپاهان 
بابت اظهاراتی که بعد از دیدار با نساجی مطرح کردند، توضیح خواست. 
سایت رسمی فدراسیون فوتبال اطلاعیه ای به شرح زیر منتشر کرد: »با 
توجه به مصاحبه های انجام شده علیه داور مسابقه بعد از بازی سپاهان 
کادر فنی تیم سپاهان، کمیته انضباطی  - نساجی از سوی بازیکنان و 
ابلاغیه ای صادر کرد که بر این اساس مهدی کریمیان، سیاوش یزدانی، 
مقررات   71 ماده  نقض  تخلف  بابت  کریمی  محمد  و  دانشگر  محمد 
انضباطی فدراسیون فوتبال و دستورالعمل ناظر بر مصاحبه ها، باید 
دفاعیات کتبی خود را ظرف مدت 48 ساعت به کمیته انضباطی ارسال 
نمایند«. این نفرات پس از دیدار با نساجی به تاثیر سوت های داور در 
دو بازی اخیرشان )استقلال خوزستان و نساجی( و نقش آن در عقب 

انداختن سپاهان از کورس قهرمانی اعتراض کرده بودند.

مربی مشهور والیبال از سمت خود کناره گیری کرد

ایتالیا  ورونای  والیبال  تیم  بلغاری  سرمربی  استویچف  رادوستین 
از سمت خود کناره گیری کرد. این مربی که از سال ۲۰19 در این باشگاه 
ایتالیایی فعالیت داشت، در نهایت تصمیم به جدایی از این تیم گرفت. 
شایعات درباره اخراج این مربی ۵۶ ساله پس از یک رسوایی بزرگ شدت 
گرفت. در ۵ ژانویه، استویچف در جریان دیدار تیمش مقابل کوچینه لوبه 
چیویتانووا به یکی از هواداران این تیم حمله کرده و گلوی او را به شدت و 
تا حد خفگی فشار داده بود! این اتفاق باعث ایجاد حواشی زیادی برای 
او شد. چند روز بعد، استویچف بابت رفتار خود عذرخواهی کرد، اما این 
اتفاق تأثیر بدی روی وجهه او گذاشت و حتی یکی از حامیان مالی اصلی 

باشگاه، خواهان فسخ قرارداد وی شد.
با این حال، باشگاه اعلام کرد که فشارهای خارجی، دلیل اصلی جدایی 
او نبوده و خود استویچف تصمیم به استعفا گرفته است. داریو سیمونی 

کنون دستیار او بوده است، جایگزین وی خواهد شد. که تا
استویچف در بیانیه ای که توسط باشگاه منتشر شد، گفت: به دلایل 
شخصی احساس می کنم که دیگر نمی توانم صد درصد توان خود را برای 
تیم و باشگاه بگذارم. بنابراین تصمیم گرفتم استعفا دهم. از تیم، کارکنان، 
اعضای باشگاه، شرکا و دوستانی که در این مسیر همراه من بودند، تشکر 
می کنم و برای همه آرزوی سلامتی و موفقیت دارم. استویچف از سال 
۲۰19 هدایت تیم ورونا را بر عهده داشت و اخیرا این تیم را به یک موفقیت 
تاریخی یعنی حضور به فینال جام حذفی ایتالیا رساند. او در مقطعی،  

نامزد هدایت تیم ملی والیبال ایران بود و به تهران هم سفر کرد.

اولین بازیکن تاریخ NBA با 4 هزار پرتاب 3 امتیازی!
، یک رکورد  استیفن کری، فوق ستاره تیم بسکتبال گلدن استیت وریرز
کرامنتو  تاریخی دیگر را به نام خود ثبت کرد. او در جریان بازی مقابل سا
؛ به اولین بازیکن تاریخ NBA تبدیل شد که موفق به ثبت 4 هزار  کینگز
پرتاب 3 امتیازی در دوران حرفه ای خود شده است. در حالی که در آغاز 
دوران حرفه ای کری، هیچ بازیکنی حتی به مرز 3 هزار پرتاب 3 امتیازی 
کنون این آمار را به سطحی کاملا جدید رسانده است.  نرسیده بود، او ا
شوت تاریخی او در کوارتر سوم بازی، با همان فریب و مهارتی که او طی 1۶ 

فصل حضور خود در وریرز نشان داده به ثمر رسید.

بر خلاف شایعات قبلی

پیاتزاپیاتزا      تصمیمش را   در   مورد       تصمیمش را   در   مورد 
تیم ملی   ایران   تغییر    داد!تیم ملی   ایران   تغییر    داد!

سفال منش: شرایط تورنمنت برزیل یک برگ برنده برای ما بود

مدیر مسئول  سر دبیر ورود به تصحیح   شروع صفحه آرایی

خروج از تصحیح   اتمام صفحه آرایی

اخبار  روز

پیاتزا ترجیح داده است 
که با مشورت دقیق تر 

و بررسی عملکرد 
بازیکنان تا پایان لیگ 

، فهرست اولیه تیم  برتر
ملی را نهایی کند. پیش 

از شایعات حکایت از 
آن داشت که لیست 

تیم ملی والیبال بعد از 
مرحله یک چهارم نهایی 

اعلام خواهد شد اما 
به نظر می رسد که این 

اتفاق به تعویق افتاده 
است

سه تمرین در برزیل 
داشتیم. اگر پیش 

از سفر به این کشور 
تمرینات بیشتری 

پشت سر می گذاشتیم، 
می توانستیم با 

هماهنگی بهتری در 
تورنمنت شرکت کنیم. 

بازی طی چهار روز متوالی 
و دیدار با برزیل مقابل 
پنج هزار تماشاگر یک 

نوآوری و برگ برنده برای 
ما بود. می خواهیم در 

همین مسیر پیش 
برویم


